
O nas – tekst łatwy do czytania i rozumienia 

 
Gdzie jesteśmy? 

 
Szkoła Podstawowa nr 1 im. Zofii Urbanowskiej w Koninie znajduje się 

przy ulicy Kolska 2 

Do budynku szkoły można wejść głównym wejściem od strony wschodniej z 
ulicy Kolskiej 

 

Po wejściu po prawej stronie znajduje się okno dyżurki. 
 

 



Po wejściu na wprost po lewej stronie na wysokości 150 cm znajduje się 

 
dzwonek. 
 

Sekretariat znajduje się po wejściu na pierwsze piętro po lewej stronie 

drugie drzwi. 
 



Czym zajmuje się Szkoła Podstawowa nr 1 im. Zofii 
Urbanowskiej w Koninie? 

 
Placówka jest szkołą publiczną. 

 
W szkole uczą się dzieci w klasach od pierwszej do klasy ósmej. 

W szkole zajmujemy się przede wszystkim kształceniem i 

wychowaniem uczniów. 

Nauczyciele, wychowawcy i specjaliści wspierają uczniów w rozwoju 

ich umiejętności i wiadomości oraz udzielają pomocy psychologiczno – 

pedagogicznej. 

Zajęcia odbywają się pięć dni w tygodniu od poniedziałku do piątku. 

Dyrektorem szkoły jest Pani Renata Chojnacka. 

W szkole zatrudnieni są nauczyciele, specjaliści oraz pracownicy administracji 

i obsługi. 

W naszej placówce oferujemy uczniom: 

 
Opiekę w świetlicy szkolnej od godziny 7.00 – 16.30 

Świetlica szkolna znajduje się na parterze od strony zachodniej. 

Wejście do świetlicy. 

 



Biblioteka 

Biblioteka szkolna znajduje się na pierwszym piętrze od strony zachodniej. 

To wejście do biblioteki. 
 

Stołówka 

W szkole znajduje się stołówka, kuchnia z zapleczem kuchennym, w której 
przyrządzane są smaczne posiłki. 
Posiadamy własną kuchnię, w której przyrządzane są posiłki. 

To wejście do stołówki szkolnej. 

 



Opieka specjalistów 
Uczniowie w szkole korzystają z pomocy pedagoga specjalnego, pedagoga, 
psychologa i logopedy. 

 
Uczniowie mogą skorzystać z pomocy psychologiczno-pedagogicznego we 

współpracy z miejską poradnią psychologiczno-pedagogiczną. 

Miejska Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczną znajduje się w Koninie przy 

ulicy Sosnowa 12. 

Gabinet pedagoga szkolnego i pedagoga specjalnego znajduje się na 

pierwszym piętrze naprzeciwko sekretariatu. 

To są drzwi do gabinetu pedagoga. 
 

 
Gabinet psychologa znajduje się na pierwszym piętrze od strony zachodniej 

na końcu korytarza przed wejściem do auli. 

To są drzwi do gabinetu psychologa 
 



Pielęgniarka szkolna 

Gabinet pielęgniarki szkolnej mieści się na parterze. 

To są drzwi do gabinetu pielęgniarki. 

 

Jak się z nami skontaktować? 

 
1. Możesz zadzwonić: 63 242 82 52 

 
2. Możesz też wysłać e-maila na adres: 

email: sekretariat@sp1konin.pl 

 
3. Możesz napisać pismo i wysłać na adres: Szkoła Podstawowa nr 1 

im. Zofii Urbanowskiej, ul. Kolska 2, 62-500 Konin 

4. Możesz przynieść pismo do sekretariatu szkoły. 

Sekretariat jest otwarty w godzinach od 7.00 do 15.00 

5. Możesz napisać na e – PUAP 

 
6. Możesz napisać na e - Doręczenia 

mailto:sekretariat@sp1konin.pl
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